



**MOVES#73 Zaza Rusadze »A fold in my blanket«
7. October 2014, 8:30pm**

(please scroll down for German version)

MOVES#73

Zaza Rusadze »A fold in my blanket«

DVD Release Party

7 October 2014, 8:30pm

Dear Friends,

Image Movement is delighted to host the DVD release party of Zaza Rusadze's film »A fold in my blanket«.

Zaza Rusadze is a film maker from Tbilisi, Georgia. His first full length film, 2003 *Bandits*, a documentary about the hijacking of a soviet passenger plane in Georgia and its aftermath, was awarded at film festivals in Spain, Hungary and Germany.

After a series of short films, **»A fold in my blanket«** marks his full length feature debut. The movie deals with the relationship of Andrej and Dmitriy, what seems to be a one-sided, unfulfilled love affair. The beautiful shot film wallows in luxurious landscapes with the imaginary of rock climbing as a metaphor of freedom – in an unnamed post-soviet country under an obviously strict leadership and within strange social interactions in family life as well as in work life.

»A fold in my blanket« premiered on last year's *Berlinale* film festival where it was selected as opening film of the *Panorama* section. The film travelled the world, among it festival screenings in Locarno, Yerevan, Hong Kong, Mumbai, or Sao Paulo. It won the award for *Best Feature Film* at *Queer Lisboa 17* festival.

Director **Zaza Rusadze** will be present.

Admission is free. The event starts at 8:30pm.

MOVES#73

Zaza Rusadze »A fold in my blanket«

DVD Release Party

7 Oktober 2014, 20.30 Uhr

Liebe Freunde,

Wir freuen uns, Zaza Rusadze zur Veröffentlichung seines Films »A fold in my blanket« bei Image Movement begrüßen zu dürfen.

Zaza Rusadze ist ein Filmmacher aus Tiflis, Georgien.

Sein erster Langfilm *Bandits* (2003) – eine Dokumentation über die Entführung eines sowjetischen Passagierflugzeugs in Georgien und ihre Folgen – wurde auf Festivals in Spanien, Ungarn und Deutschland ausgezeichnet.

Nach einer Reihe von Kurzfilmen erschien 2013 mit »**A fold in my blanket**« sein Spielfilmdebüt. Er erzählt von Andrej und Dmitrij, eine scheinbar einseitige, unerfüllte Liebesbeziehung. Die schönen Schuss Film schwelgt in Luxus-Landschaften mit der imaginären Klettern als Metapher der Freiheit - in einer namenlosen post-sowjetischen Land unter einer offensichtlich strenge Führung und in fremden sozialen Interaktionen in der Familie als auch im Arbeitsleben.

»**A fold in my blanket**« hatte seine Premiere auf letztjährigen Berlinale als Eröffnungsfilm der Panorama-Sektion. Anschliessend wurde er weltweit gezeigt, unter anderem auf Festivals in Locarno, Jerewan, Hong Kong, Mumbai oder Sao Paulo. 2014 gewann »**A fold in my blanket**« den Preis für den besten Spielfilm beim Lisaboner Queer Lisboa 17 Festival.

Der Regisseur **Zaza Rusadze** wird anwesend sein.

Der Eintritt ist frei. Die Veranstaltung beginnt um 20.30 Uhr.

[Stills: Zaza Rusadze »*A fold in my blanket*« (courtesy of the artist)]

.....
Image Movement | Artist Films, Films on Art, Artists Records
Oranienburger Strasse 18 | D-10178 Berlin | Mo–Sa, 11am–7pm
Tel +49-30 - 308 819 780 Fax +49-30 - 288 840 352
info@imagemovement.de | www.imagemovement.de